
 Oslo kommune 
 Bydel Vestre Aker 
  

 

 
 

Protokoll 7/09 
 
 
Møte: Byutvikling, miljø og samferdsel  
Møtested: Sørkedalsveien 148, Møterom Bogstad  

Møtetid: mandag 21. september 2009 kl. 18.00     
Sekretariat: 23476031  
 
 
Møteleder: Arild Gjervan (H), leder  
   
Tilstede: Lars Madsen (H) 

Frank Aubert (A) 
 

   
Forfall: Sven Marius Gjeruldsen (H) 

Jane Steenbuch (H) 
Asbjørn Hjertén (F) 
Terje Bjøro (V) 
Jan Myhr (SV) 

 

   
Som vara møtte: Jon Magne Nielsen (H) 

Johan Cappelen (H) 
Beate Holland (F) 
Astrid Seeberg (V) 

 

   
I tillegg møtte: Elin Horn Galtung (H) som BU-leder med 

tale- og forslagsrett 
Jan O. Nytveit, ass. bydelsdirektør 

 

   
Møtesekretær: Hans Jacob Woxen  
 
Åpen halvtime 
Ingen fra publikum til stede.  
 
Godkjenning av innkalling 
Godkjent uten merknader. 
 
Godkjenning av sakskart 
Godkjent uten merknader. 
 
 



 ii

Informasjon 
Jan O. Nytveit orienterte om brev fra Samferdselsetaten med invitasjon til deltakelse i 
snødeponiprosjektet. BMS-komiteen besluttet at Frank Aubert (A) og Asbjørn Hjertén (F) 
deltar på vegne av bydelen.  
 
Det ble også opplyst om innkommet sak angående gate- og veinormaler for Oslo til begrenset 
høring. BMS-komiteen bestemte at saken skulle tas direkte i BU.   
 
Eventuelt 
Arild Gjervan (H) orienterte om hundejordet på Huseby som planlegges avviklet. I tillegg ble 
det redegjort for de private fartshumpene i Holmengrenda som Samferdselsetaten nylig 
fjernet. Til slutt ga Arild Gjervan status i sak om kunstgress på Voksenbanen ved Voksen 
skole. I denne forbindelse ble det delt ut brosjyre om kunstgress. 
 
Elin Horn Galtung (H) orienterte om problemer omkring bilparkering i Risbakken, usikkerhet 
rundt mulig bygging av blokk i Charlotte Andersens vei, byrådets planer om tilbakekall av 
reserve drosjeløyver, brannsikring i blokk nr. 88 på Hovseter, ønske om flere benker i 
bydelen, samt dårlig veistandard i Zinoberveien og nederst i Ankerveien.  
 
Saker behandlet under møte 
Sak 64 /09  Protokoll fra møte i BMS 17082009....................................................................... 1 
Sak 65 /09  Zinoberveien 92 Sørkedalen - Oversendelse av byggesak...................................... 1 
Sak 66 /09  Vurdering av ruteomlegging for bussrute 47 B - Røa - Hovseter - Bogstad........... 1 
Sak 67 /09  Høring av forslag til arkitekturpolitikk for Oslo ..................................................... 2 
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Sak 64 /09  Protokoll fra møte i BMS 17082009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BMS-komiteen godkjenner protokollen fra møtet den 17. august 2009.  
 
Venstres forslag til vedtak 
Protokoll 6/09 fra BMS-møte 17. august 2009 punktet om godkjenningen av sakskart, endres 
”krevet” til ”ba om at … settes…”.  
 
Bydelsdirektørens forslag og Venstres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet følgende vedtak  
BMS-komiteen godkjenner protokollen fra møtet den 17. august 2009 med Venstres 
endringsforslag.   
 
 

 Sak 65 /09  Zinoberveien 92 Sørkedalen - Oversendelse av 
byggesak 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen særskilte merknader til byggesaken, men viser til forbudet i 
markaloven § 5 mot bygge- og anleggstiltak i Marka.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.  
 
Med fem (3H+F+A) stemmer mot to (H+V) stemmer ble det vedtatt å ikke behandle saken i 
BU.   
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet følgende vedtak  
Bydel Vestre Aker har ingen særskilte merknader til byggesaken, men viser til forbudet i 
markaloven § 5 mot bygge- og anleggstiltak i Marka.  
 
 

 Sak 66 /09  Vurdering av ruteomlegging for bussrute 47 B - Røa - 
Hovseter - Bogstad 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til vedlagt brev datert 8. september 2009 fra Hans Petter Lødrup, og 
stiller seg bak forslaget om omlegging av bussrute 47 B til å svinge opp Trettebakken og følge 
videre langs Sørkedalsveien frem til Røa.  
 
Bydel Vestre Aker anmoder Ruter AS om å sørge for at automatisk bom i krysset 
Ekraveien/Griniveien blir erstattet med steinblokker.  
 
Bydel Vestre Aker ber videre om at Ruter AS gir tilbakemelding på når tiltaket kan forventes 
gjennomført, evt. hvilke problemer som står i veien for dette.  
 
 



 
 
Høyre fremmet følgende forslag 
Bydel Vestre Aker viser til vedlagt brev datert 8. september 2009 fra Hans Petter Lødrup, og 
stiller seg ikke bak forslaget om omlegging av bussrute 47 B til å svinge opp Trettebakken og 
følge videre langs Sørkedalsveien frem til Røa. 
 
Dette forslaget har tidligere vært vurdert i diskusjonen ved gjeninnføring av bussrute 47. 
 
Ett av motargumentene var den store beboerparkering i Trettebakken.  
 
Høyres forslag til vedtak ble enstemmig tiltrådt.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak  
Bydel Vestre Aker viser til vedlagt brev datert 8. september 2009 fra Hans Petter Lødrup, og 
stiller seg ikke bak forslaget om omlegging av bussrute 47 B til å svinge opp Trettebakken og 
følge videre langs Sørkedalsveien frem til Røa. 
 
Dette forslaget har tidligere vært vurdert i diskusjonen ved gjeninnføring av bussrute 47. 
 
Ett av motargumentene var den store beboerparkering i Trettebakken.   
 
 

 Sak 67 /09  Høring av forslag til arkitekturpolitikk for Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker er positive til overordnede premisser og føringer for ny arkitektur i Oslo, 
og mener dette er avgjørende for en vellykket byutvikling. Bydel Vestre Aker har ingen 
forslag til konkrete tiltak, og tar høringsutkastet derfor til etterretning.  
 
Høyre fremmet følgende tilleggsforslag 
Vestre Aker bydelsutvalg vil imidlertid presisere at det er av overordnet betydning at alle krav 
til Universell utforming gjennomføres, og at det i prinsippet ikke gis dispensasjon for disse 
kravene. I utvikling av ”Oslo-norm” må derfor byrådets strategi for universell utforming være 
garantert at nedfelles i operativ normsett, se s 20 Mål.  
 
Høringsdokumentet omtaler flere systemer for modeller som vil medføre at man på tidlig 
tidspunkt kan se konsekvensene ved ulike forslag. Bydelsutvalget vil spesielt påpeke BIM 
som et nyttig redskap for å sikre Universell utforming og Tilgjengelighet for alle.  
 
Det er et ønske at PBE i størst mulig grad kan være et rådgivende organ for utbyggere. 
 
BVA viser til bildene på s. 37 og 38 hvor bildet på s. 38 viser et godt eksempel på intensjonen 
for en grønn by. Bildet på s. 37 derimot viser en stenørken som bydelsutvalget mener er lite 
attraktivt for beboere og næringsdrivende.  
 
Bydelsdirektørens forslag og Høyres tilleggsforslag ble enstemmig tiltrådt. 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak  
Bydel Vestre Aker er positive til overordnede premisser og føringer for ny arkitektur i Oslo, 
og mener dette er avgjørende for en vellykket byutvikling. Bydel Vestre Aker har ingen forslag 
til konkrete tiltak, og tar høringsutkastet derfor til etterretning.  
   
Vestre Aker bydelsutvalg vil imidlertid presisere at det er av overordnet betydning at alle krav 
til Universell utforming gjennomføres, og at det i prinsippet ikke gis dispensasjon for disse 
kravene. I utvikling av ”Oslo-norm” må derfor byrådets strategi for universell utforming 
være garantert at nedfelles i operativ normsett, se s 20 Mål.  
 
Høringsdokumentet omtaler flere systemer for modeller som vil medføre at man på tidlig 
tidspunkt kan se konsekvensene ved ulike forslag. Bydelsutvalget vil spesielt påpeke BIM som 
et nyttig redskap for å sikre Universell utforming og Tilgjengelighet for alle.  
 
Det er et ønske at PBE i størst mulig grad kan være et rådgivende organ for utbyggere. 
 
BVA viser til bildene på s. 37 og 38 hvor bildet på s. 38 viser et godt eksempel på intensjonen 
for en grønn by. Bildet på s. 37 derimot viser en stenørken som bydelsutvalget mener er lite 
attraktivt for beboere og næringsdrivende.  
 
 
  
 
Bydel Vestre Aker , 22.09.2009 
 
 
 
Arild Gjervan 
leder            Hans J. Woxen 
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